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Protokół Nr 193/2023 

z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 22 września 2023r. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta - Paweł Przybyłek, 

Członek Zarządu: Lech Brzozowski, Zbigniew Wernik, Krzysztof Zdziarski, Sekretarz Powiatu – 

Iwona Urbanowicz, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg  

w Nidzicy – Jacek Dłuski, Radna Rady Powiatu w Nidzicy – Ewa Krzyżewska.  

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął  

Starosta – Marcin Paliński. 

 

Porządek: 

I Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie przejęcia dotychczasowej drogi 

powiatowej nr 1597N Szymany – Szkudaj (działka o numerze ewidencyjnym gruntu 55/2 obręb 

Szymany gmina Kozłowo) i zaliczenia jej do kategorii dróg gminnych. 

II Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich 

1. Rozpatrzenie wniosku firmy ARKO-ROL s.c (wykonawcy rozbudowy Starostwa 

Powiatowego) o waloryzację należności. 

2. Sprawy związane z funkcjonowaniem ZOZ w Nidzicy 

 

Ad. I.1  

 

P. Jacek Dłuski przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie przejęcia 

dotychczasowej drogi powiatowej nr 1597N Szymany – Szkudaj (działka o numerze 

ewidencyjnym gruntu 55/2 obręb Szymany gmina Kozłowo) i zaliczenia jej do kategorii dróg 

gminnych. P. Dyrektor wyjaśnił, że w dniu 18.09.2023r. do Zarządu Powiatu Nidzickiego 

wpłynął wniosek Wójta Gminy Kozłowo o numerze RGT.722.32.2023 z dnia 18.09.2023r. w 

sprawie wyrażenia opinii do tematu związanego z przejęciem dotychczasowej drogi powiatowej 

nr 1597N Szymany – Szkudaj (działka o numerze ewidencyjnym gruntu 55/2 obręb Szymany 

gmina Kozłowo) i zaliczenia jej do kategorii dróg gminnych. Jednocześnie, Rada Powiatu w 

Nidzicy w dniu 22.09.2023r. podejmuje uchwałę o pozbawieniu odcinka DP 1597N leżącej na 

działce o numerze ewidencyjnym gruntu 55/2 obręb Szymany gmina Kozłowo) kategorii drogi 

powiatowej z jednoczesnym jej zaliczeniem do kategorii drogi gminnej. W związku z powyższym, 

podjęcie ww. uchwały jest zasadne.  

Zarząd Powiatu w Nidzicy nie wniósł uwag i jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie 

przejęcia dotychczasowej drogi powiatowej nr 1597N Szymany – Szkudaj (działka o 

numerze ewidencyjnym gruntu 55/2 obręb Szymany gmina Kozłowo) i zaliczenia jej do 

kategorii dróg gminnych, liczbą głosów: 5 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Ad. II.1 

 

Sekretarz Powiatu P. Iwona Urbanowicz przedstawiła wniosek firmy ARKO-ROL s.c 

(wykonawcy rozbudowy Starostwa Powiatowego) o waloryzację należności. Wykonawca tej 

inwestycji złożył wniosek o dokonanie waloryzacji wynagrodzenia jakie zostało mu ustalone  

z tytułu wykonania tej inwestycji. P. Sekretarz wyjaśniła, że przepisy umowy zakładają 

waloryzację, jednakże w naszej ocenie ten wniosek nie spełnia warunków dokonania tej 

waloryzacji. Jest też w tej sprawie opinia P. Mecenas. Wykonawca nie udowodnił nam, iż nastąpił 

wzrost o 5% wartości materiałów lub kosztów, które związane są z tą inwestycją. Waloryzacja 
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powinna być dokonana w oparciu o wskaźnik zmiany cen produkcji budowlano-montażowej, 

która jest ogłaszana przez GUS. Wykonawca, zsumował wszystkie wskaźniki od momentu 

złożenia oferty ( nawet 1 wskaźnik jest sprzed złożenia oferty) i uznał, że nastąpił wzrost ceny 

 i należy wystąpić w z takim wnioskiem o wypłatę 673.900,00 zł. P. Sekretarz dodała, że pomimo, 

iż wniosek nie zasługuje na uwzględnienie to zwrócono Wykonawcy uwagę, iż w swoim wniosku 

nie uwzględnił, iż część prac, które będą dopiero wykonane, zostały już zwaloryzowane. Dodała, 

że doszliśmy do porozumień z Wykonawcą odnośnie robót zamiennych i w ramach tych zmian 

robót, już te prace zostały urealnione do cen obecnie obowiązujących. A Wykonawca uważa, że 

za wszystkie niewykonane dotychczas prace (też zamienne) nierozliczone należy mu się 

waloryzacja.  

 

Zarząd jednogłośnie negatywnie zaopiniował wniosek firmy ARKO-ROL s.c  

o waloryzację należności z tytułu rozbudowy budynku Starostwa Powiatowego, liczbą 

głosów: 5 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Ad. II.2 

 

Sekretarz Powiatu P. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawy związane  z funkcjonowaniem 

ZOZ w Nidzicy. P. Sekretarz poinformowała, że P. Dyrektor ZOZ w Nidzicy wystąpiła do nas  

z prośbą o wsparcie jej działań związanych z otwarciem Oddziału Anestezjologii i Intensywnej 

Terapii i Oddziału Ortopedii, Traumatologii i Narządu Ruchu. W związku z tym, że słyszeliśmy o 

poważnych kłopotach kadrowych jakie mogły mieć miejsce w szpitalu, wystąpiliśmy  

do P. Dyrektor z zapytaniami czy w tej sytuacji jej wniosek jej zasadny. P. Dyrektor ZOZ w 

Nidzicy odpowiedziała, że wniosek jest zasadny ponieważ w przypadku utworzenia oddziałów są 

chętni lekarze, którzy już wcześniej współpracowali z ZOZ w Nidzicy. Ponadto procedury 

medyczne są wysoko płatne prze NFZ, więc funkcjonowanie tych oddziałów znacznie 

poprawiłoby sytuację ekonomiczną ZOZ.  

 

Zarząd postanowił, że należy wesprzeć działania P. Dyrektor ZOZ związane z otwarciem 

Oddziału Anestezjologii i Intensywnej Terapii i Oddziału Ortopedii, Traumatologii i Narządu 

Ruchu, ale pod warunkiem, że P. Dyrektor zabezpieczy kadrowo oddziały.  

 

Następnie, P. Sekretarz przypomniała, że na ostatnim Zarządzie P. Dyrektor udzielała 

informacji z otwarcia ofert na świadczenia medyczne i mówiła o zagrożeniach jakie mogą 

nastąpić w funkcjonowaniu niektórych oddziałów szpitalnych tj. oddziału wewnętrznego i 

oddziału ginekologicznego. W związku z tym, zostało przygotowane stanowisko do P. Dyrektor 

ZOZ, pismo to otrzymali też wszyscy Radni. P. Dyrektor ZOZ w Nidzicy piśmie 

poinformowała, że podejmuje cały czas działania w celu sprawnego funkcjonowania oddziałów. 

W swoim piśmie wyjaśnia, że nie była to zapowiedź ograniczenia działalności ZOZ o oddział 

wewnętrzny i oddział ginekologiczny. P. Dyrektor ZOZ twierdzi również, że jedną z przyczyn 

całej złej sytuacji szpitala jest brak wypłaty środków przez NFZ za wypracowane nadlimity.  

 

Starosta P. Marcin Paliński uważa, że należałoby wystosować pismo do NFZ o 

wypowiedzenie się w powyższej sprawie.  

 

Ponadto, P. Sekretarz poinformowała, że w związku z sytuacją ekonomiczno -finansową 

szpitala uznano za konieczne, aby uzyskać od P. Dyrektor ZOZ informację o sytuacji w tym 

ekonomiczno-finansowej na 31.08.2023 r.. Poproszono P. Dyrektor, aby udzieliła odpowiedzi na 

te pytania. P. Dyrektor przedstawiła w piśmie informacje w tej sprawie, które zostały przekazane 

dla Członków Zarządu za pośrednictwem platformy e-sesja oraz Radnym Rady Powiatu  

w Nidzicy. Ponadto, P. Sekretarz zwróciła uwagę, że również w tym piśmie P. Dyrektor ZOZ 



3 
 

zwraca uwagę, iż finansowanie przez NFZ jest nieadekwatne w porównaniu do rosnących 

kosztów. 

 

P. Sekretarz uważa, że do pisma skierowanego do NFZ należałoby dołączyć jeszcze 2 pisma 

P. Dyrektor ZOZ. 

P. Starosta uważa, że pismo przygotowane przez Zarząd powinno pójść do wiadomości do 

Narodowego Funduszu Zdrowia w Warszawie. P. Sekretarz poinformowała, że przekaże do 

uzgodnienia projekt odpowiedzi dla Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, które zawiera Państwa 

stanowisko odnośnie wyników kontroli NIK.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono.   

 

Protokołowała: 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
 
 

 


